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Zápis z jednání Finančního výboru ZHMP konaného 16. 6. 2014 
 
 
Přítomni: dle prezenční listiny: přítomno 8 z 11 členů výboru a tajemník výboru. Při 
hlasování 1 až 4 bylo přítomno 7 členů. 
 
Omluveni: Mgr. D. Mlejnský, Ing. J. Pařízek, P. Šimůnek 
 
Hosté: J. Vávra – 1. náměstek primátora hl. m. Prahy, Mgr. L. Štvánová – RHMP, JUDr. L. 
Ledl - ZHMP,  pí. Kučerová, p. Loubek - zástupci Delloite ČR, Ing. P. Paneš, Ph.D. - ROZ 
MHMP , zástupci sdělovacích prostředků a veřejnosti 
 
Zahájení:    14.10 hod. 
Ukončení:  14.50 hod. 
 
Výbor je usnášeníschopný. 
 
Jednání řídil: předseda FV ZHMP JUDr. P. Hulinský Ph.D. 
 
Úvod 
 
Předseda FV ZHMP JUDr. P. Hulinský Ph.D přivítal přítomné a konstatoval, že FV 
ZHMP je usnášeníschopný. Na úvod přednesl program a vyzval přítomné k připomínkám a 
doplnění programu jednání FV ZHMP. Mgr. L. Štvánová požádala a přesun bodu č. 5 na 
začátek jednání FV ZHMP.  
Vzhledem k tomu, že nebyly žádné připomínky, dal hlasovat o upraveném programu jednání. 
 
Hlasování č. 1:  7 pro, 0 proti, zdržel hlasování 0 – návrh byl přijat 
 
Ověřovatelem zápisu byl stanoven JUDr. Blažek.  
 
I. Schválení zápisu z minulých jednání FV ZHMP  
 
Předseda FV ZHMP JUDr. P. Hulinský Ph.D. přistoupil k prvnímu bodu jednání. 
 
Vyzval přítomné k připomínkám k zápisům. Vzhledem k tomu, že byl bod bez připomínek dal  
předseda FV ZHMP JUDr. P. Hulinský Ph.D. hlasovat o schválení zápisu. 
 
Hlasování č. 2:  7 pro, 0 proti, zdržel hlasování 0 – návrh byl přijat 
 
V. Návrhy na poskytnutí dotací městským částem hl. m. Prahy v oblasti školství 
 
Předseda FV ZHMP JUDr. P. Hulinský Ph.D. uvedl bod a  předal slovo Mgr. L. Štvánové 
- radní hl. m. Prahy pro oblast školství. Ta přítomným sdělila dosavadní vývoj celé 
problematiky. Zejména pak zmínila nedostatek finančních prostředků pro oblast školství v hl. 
m. Praze a z toho plynoucí potřeby městských částí hl. m. Prahy. Na závěr své úvodní řeči 
představila prognózy vývoje obyvatelstva v hl. m. Praze a požádala přítomné o schválení 
předloženého materiálu.   
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Předseda FV ZHMP JUDr. P. Hulinský Ph.D. otevřel diskuzi k tomuto bodu. Přihlásil se 
JUDr. R. Blažek, Mgr. I. Kabický, Mgr. L. Štvánová, J. Vávra, 
V diskuzi byly řešeny žádosti jednotlivých městských částí hl. m. Prahy. Dále byly v krátkosti 
ujasňovány kritéria a koncepce celého materiálu. 
 
Po krátké diskuzi dal předseda FV ZHMP JUDr. P. Hulinský Ph.D. hlasovat o usnesení. 
 
1. FV ZHMP souhlasí s tím, aby byly městským částem poskytnuty účelové investiční 

dotace v oblasti školství, které jsou navrženy v tisku Z-2698 a doporučuje je ZHMP 

schválit. 

Hlasování č. 3:  3 pro, 0 proti, zdržel hlasování 4 – návrh nebyl přijat 
 
 
II. Zpráva o výsledcích hospodaření hl. m. Prahy za rok 2013 
 
Předseda FV ZHMP JUDr. P. Hulinský Ph.D. uvedl bod a předal slovo J. Vávrovi 1. 
náměstkovi primátora hl. m. Prahy. Ten představil přítomným základní parametry 
předloženého tisku. 
 
Předseda FV ZHMP JUDr. P. Hulinský Ph.D.  poděkoval za úvod a otevřel diskuzi. Do té 
se nikdo nepřihlásil a proto dal hlasovat o usnesení. 
 
2. FV ZHMP bere na vědomí zprávu o výsledcích hospodaření hl. m. Prahy za rok 2013 a 

doporučuje ZHMP ji schválit. 

 
Hlasování č. 4:  5 pro, 0 proti, zdržel hlasování 2 – návrh nebyl přijat 

 
 
III. Zpráva o výsledcích přezkoumání hospodaření hl. m. Prahy za rok 2013 
 
Předseda FV ZHMP JUDr. P. Hulinský Ph.D. uvedl bod a předal slovo zástupcům 
společnosti Deloitte ČR. Ti seznámili přítomné se zprávou o výsledcích přezkoumání 
hospodaření hl. m. Prahy za rok 2013.   
Předseda FV ZHMP JUDr. P. Hulinský Ph.D.  poděkoval za úvod a otevřel diskuzi. Do té 
se nikdo nepřihlásil, proto navrhl vzít informaci na vědomí bez hlasování. 
 
 
3. FV ZHMP bere na vědomí zprávu o výsledcích přezkoumání hospodaření hl. m. Prahy 

za rok 2013 

 
IV. Zpráva o výsledcích hospodaření hl. m. Prahy za 1. čtvrtletí 2014  
 
Předseda FV ZHMP JUDr. P. Hulinský Ph.D. uvedl bod a předal slovo J. Vávrovi - 1. 
náměstkovi primátora hl. m. Prahy. Ten sdělil přítomným aktuální informaci o situaci 
hospodaření hl. m. Prahy v 1. čtvrtletí roku 2014 s tím, že další vývoj bude jasně patrný ve 
zprávě za 1. pololetí 2014.  
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Předseda FV ZHMP JUDr. P. Hulinský Ph.D.  poděkoval za úvod a otevřel diskuzi. Do té 
se nikdo nepřihlásil, proto navrhl vzít informaci na vědomí bez hlasování. 
 
 
4. FV ZHMP bere na vědomí zprávu o výsledcích hospodaření hl. m. Prahy za 1. čtvrtletí 

2014 

 
 
VI. Různé 
 
Předseda FV ZHMP JUDr. P. Hulinský Ph.D. otevřel tento bod.  
 
J. Vávra - 1. náměstek primátora hl. m Prahy sdělil FV ZHMP vývoj a stav ve společnosti 
Pražská plynárenská a.s., vývoj a současný stav ve společnosti Pražské služby, a.s. 
 
Předseda FV ZHMP JUDr. P. Hulinský Ph.D. poděkoval všem přítomným za účast a 
ukončil jednání FV ZHMP. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

JUDr. P. Hulinský Ph.D. 
 předseda FV ZHMP 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zapsal: Ing. M. Bernášek - ROZ MHMP 
Odsouhlasila: Ing. Z. Javornická - ROZ MHMP 
Ověřil: JUDr. R. Blažek 
 




